
24 januari 2018 

Beantwoording openstaande (technische) vragen commissie Ruimte d.d. 25-09-2019

Agendapunt 5 Raadsvoorstel 2e Voortgangsrapportage 2019 (Z/19/334935)
 Het college gaat nog na hoe het precies zit met de vondst van asbest in het oude gemeentehuis op het 

Raadhuisplein.  

Antwoord:
Tijdens de sloop van het pand aan het Raadhuisplein 1 zijn er enkele asbesthoudende onderdelen 
aangetroffen, aanvullend op een eerdere inventarisatie. Dit betrof 70m2 borstweringspanelen en een extra 
doorvoer). Ook voor deze onderdelen is een verplichte sloopmelding ingediend. Al het asbest is inmiddels 
verwijderd door een erkend saneerder, toezicht heeft plaatsgevonden.

 Begin volgend jaar komt er een evaluatie richting de raad over de economische haalbaarheid van de 
doortrekking van het warmtenet vanuit Duiven (ook daarbij relatie tot de VANG-doelstelling). 

Antwoord:
In het kader van de warmtetransitie is eind 2018/begin 2019 de technische en economische haalbaarheid 
onderzocht van het doortrekken van het bestaande warmtenet (Duiven) naar kern Zevenaar. Dit blijkt 
mogelijk. Op dit moment wordt fase 2 uitgevoerd, een verdiepende verkenning. 
Dit onderzoek kent een 3-tal aspecten:

1. Onderzoek naar de beschikbare warmte
2. Behoefteonderzoek (gebruikers)
3. Marktverkenning (is er een exploitant)

Als dit onderzoek een positieve uitkomst heeft kunnen we met fase 3 starten, de voorbereiding van het 
warmtenet. We informeren u in het voorjaar van 2020 (uiterlijk in het tweede kwartaal) via een 
raadsinformatiebrief over de uitkomsten. In het onderzoek naar de beschikbare warmte wordt ook de 
toekomstbestendigheid van de huidige warmtebronnen mee genomen. Opgemerkt wordt de AVR naast het 
verbranden van afval ook bezig is met het afvangen van CO2. Hier komt ook warmte bij vrij dat inzetbaar is. 

 Er komt een schriftelijk antwoord op de gestelde vragen ten aanzien van de speeltuinen: Wat is het 
aantal speelplaatsen in de nabijheid van scholen en is er voor ieder kind op loopafstand een speel-
voorziening?  

Antwoord:
De vraag over de speelvoorzieningen is door de SP schriftelijke ingediend op 27-9-2019 TV 19-271 
ingediend. Op 7 oktober is deze vraag schriftelijk beantwoord. 

 Nagegaan wordt hoe het zit met de logistieke regels ten aanzien van de tijdstippen van het laden en 
lossen  in het centrum. 

Antwoord:
De venstertijden voor het laden en lossen in het centrum is geregeld in een verkeersbesluit van 27 juli 2010 in 
het kader van de invoering van de selectieve toegang tot het centrum. In dat besluit is o.a. het volgende 
opgenomen: ….
II. a. In te stellen een voetgangerszone waarin tevens is toegestaan:
- fietsen;
- laden en lossen op maandag tot en met zaterdag van 07.00 tot 13.00 uur;



- houders van een gehandicaptenparkeerkaart van maandag tot en met zaterdag van 07.00 tot 13.00 uur;
- aanwonenden van maandag tot en met zaterdag van 07.00 tot 13.00 uur;
op de volgende wegen en wegvakken:
- Griestestraat;
- Muldershof;
- Mallemoolen;
- dr. Honigstraat;
- Didamsestraat, het gedeelte tussen het Raadhuisplein en de Stadsgracht;;
- Raadhuisplein;
- Arnhemseweg, het gedeelte tussen het Raadhuisplein en de Schievestraat;
- Markt , de noordelijke rijbaan tussen Marktstraat en Nieuwe Doelenstraat;
door middel van plaatsing van bord E10(G7) en E11 (G7) van Bijlage I van het Reglement verkeersregels en 
verkeerstekens 1990 met onderbord waarop aangegeven de hiervoor genoemde uitzonderingen bij de in- en 
uitgangen van de zone;
….
V. Laad- en loshavens aan te wijzen op de volgende locaties:
- 1 vak aan de Stadsgracht, ter hoogte van de aansluiting Didamsestraat/Babberichseweg;
- 1 vak aan de zuidzijde van de Nieuwe Doelenstraat ter hoogte van het pand Nieuwe Doelenstraat 1 voor de 
periode van 07:00 tot 22:00 uur;   
door middel van plaatsing van bord E7 van Bijlage I van het Reglement verkeersregels en verkeerstekens 1990 
(locatie met tijdsbeperking met onderbord);…

Indien daar aanleiding toe bestaat kan dit gewijzigd c.q. aangepast worden.

 Ten aanzien van de energieneutrale organisatie ontvangt de raad de energieprestatieladder. 

Antwoord:
Wij informeren u hierover via een raadsinformatiebrief.

Agendapunt 10 Mededelingen portefeuillehouders (college)
Inzake Liemerse Economische Visie: op het voorstel van de voorzitter om dit in de raad aan de orde te 
stellen zegt het college toe op de ontstane situatie en de uitvoering van het amendement terug te komen 
richting de raad. 

Antwoord:
Wij informeren u voor de begrotingscommissies hierover via een raadsinformatiebrief.

Er zijn verder geen openstaande (technische) vragen n.a.v. de commissie. Overige door het college 
gedane toezeggingen worden in het overzicht toezeggingen in IBabs geregistreerd.


